



## Referat bestyrelsesmøde onsdag den 12.04.2023 kl 19.00 hos Torkild

- Kristiansbakken 24, 8660 Skanderborg.

Deltagere: Torkild Salling, Bjarne Rasmussen, Morten Rasmussen, Kai S. Munk (ref)

Deltager via Teams: ingen

Afbud: Jonas Larsen, Anders Nøhr, Claus Qvist

Dagsorden:

1. Opfølgning på referat af 08.03.2023
  - a. Ingen
2. Generalforsamling den 25. april kl 19.00
  - a. Indkaldelse er lagt på hjemmesiden og sendt til medlemmerne på mail.
  - b. Der er foreløbig kommet eet forslag til behandling på generalforsamlingen.
  - c. Ansvarlig Kai S. Munk.
  - d. DSU hæver kontingentprisen per medlem med 60kr om året. Vi foreslår dog uændret kontingent i klubben i år.
3. Skanderborg Skakskole
  - a. Flyeren forventer vi at den bliver færdiggjort af Anders Nørløv.
  - b. Det går rigtig godt med skak for børn i landet, den nye bestyrelse vil tage hul på dette punkt og med udgangspunkt i DSU idekatalog.
4. Bymesterskabet
  - a. Bymesterskabet er afsluttet, og de mange vindere har Kai i dag overført præmier til (via Mobile Pay).
5. Engelsk aften den 18. april
  - a. Engelsk åbning ved Kasper Skov Nielsen.
  - b. Mad og drikke har Colin Watson tilbudt at kigge på til arrangementet.
  - c. Colin vil også assistere Kasper på aftenen.
  - d. Morten koordinerer aftenen.
6. Skakkalenderen 1'2023
  - a. Hurtigskakturnering arrangerer vi med 3 runder hver tirsdag dagene 2. maj, 9. maj, 16. maj.
  - b. Tirsdagene efter laver vi til Skakcafe aftener med hyggeskak.
7. Pokalskak
  - a. Kvalifikationsaften torsdag den 20. april afvikles hos os i Sundhedscenteret. Claus Qvist sørger for at finde hold fra Skanderborg hertil; Morten og Bjarne R styrer afviklingen heraf.
  - b. Hvilke hold stiller vi med , Claus Qvist. Husk at tilmeldingsfrist er lørdag den 15. april.
  - c. Den afsluttende Pokalfinale afvikles den 28.05.2023 i Morten Børuphallen. Bemanningen skal aftales. Torkild er ansvarlig for arrangementet.
8. Pokalen fra Morten Mortensen.
  - a. Er nu præget med Skanderborg Skakklubs Hurtigskak og står i pokalskabet.
9. Økonomi
  - a. Vi har søgt Damstahl om tilskud, og vi får svar inden udgangen af april måned.
  - b. Vi vil desuden søge Smukfest for tilskud, Torkild er ved at aftale møde hvor også Kai deltager.
10. Jubilæumsudvalget



## SKANDERBORG SKAKKLUB

- a. Den nye bestyrelse følger op på eventuelle nye aktiviteter ifm jubilæet.
11. SMUK skak EMT, 18-20 august
  - a. Ansvar for turneringen skal aftales i den nye bestyrelse.
  - b. De forhøjede jubilæumspræmier er nu blevet skrevet ind på indbydelsen.
  - c. Sidste tilmelding og betaling er Søndag den 13. august.
12. SMUK skak GM turnering
  - a. Ansvarlig er Torkild Salling.
  - b. Støttes af 6. HK med 3 tkr, DSUS 4 tkr og DSU : 10 tkr.
  - c. Budget er aftalt til maks 15 tkr i underskud.
13. Skakcafeen – pasning – planlægning
  - a. Den nye bestyrelse skal se på fremtiden herom.
14. 4-byturneringen , deltagere/kørsel/tidspunkt
  - a. Morten snakker med de øvrige klubber omkring fremtidig afvikling af turneringen.
15. Konsultationsskak mod Silkeborg planlægger CQJ
  - a. Ansvarlig på dagen er Bjarne R.
  - b. Tidspunkt er aftalt til den 20. maj kl 11.00 ved Kulturhuset
  - c. Leif Møller Hansen er holdkaptajn. Der mangler en enkelt spiller under 1700 i rating.
16. Undervisning af 2.holdet/1800+
  - a. Den nye bestyrelse skal lægge rammerne herfor.
  - b. Colin har fået positive tilbagemeldinger for interessen herfor. Kai snakker med Colin om tidsforløb.
17. Europacuppen 2023 i Durres, Albanien
  - a. Vi undersøger hvad interessen er herfor. Klubben betaler spillergebyret, medens spillerne selv står for omkostninger derudover.
18. Senior skak i udlandet – hold på 4 ?!
  - a. Kai snakker med Steen Juhl Mortensen om hvilke turneringer der er planlagt i udlandet for efterfølgende at forhøre om der er spillere i klubben der kan være interesseret heri.
19. Delegeretmødet i Svendborg
  - a. Morten refererede fra delegeretmødet. Bl.a kommer der en kontingentstigning på 15kr per kvartal per medlem. Referat fra delegeretmødet kan læses på skak.dk hjemmesiden.
  - b. Torkild skriver et svar til DSU omkring klubbens holdning til strukturændring i skakligaen. Bestyrelsen støtter ikke en opdeling af ligaen i den form (opdeling øst/vest) som der er lagt op til.
20. Eventuelt
  - a. Årets Leder BBR. Tildelingen foregår på Capri den 10. Maj kl 19.00. Det er BBR der inviterer evt gæster med, og skal orientere kommunen om gæster senest den 2. maj.
  - b. Vi havde igen deltagere med til DM i Svendborg, og selvom der ikke blev til førstepladser blev der spillet mange spændende partier, og der var også tid til den sædvanlige hygge, som DM i Svendborg nærmest er blevet en tradition for.
  - c. Ostemadder, 8 stk, alle spist selvom Morten ikke var der 😊
21. Næste møde:
  - a. Den nye bestyrelse aftaler næste møde.